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JUS 280 (2013/03)
THE COMPLETED FORM IS TO BE SENT BY THE COURT WITHIN 7 DAYS OF THE DATE ON WHICH THE APPLICATION FOR DIVORCE IS FILED TO THE CENTRAL REGISTRY OF DIVORCE PROCEEDINGS, 284 WELLINGTON ST., OTTAWA , ONTARIO, K1A 0H8
LE FORMULAIRE REMPLI DOIT ÊTRE TRANSMIS PAR LE TRIBUNAL DANS LES 7 JOURS SUIVANT LE DÉPÔT DE LA DEMANDE DE DIVORCE AU BUREAU D'ENREGISTREMENT DES ACTIONS EN DIVORCE, 284 RUE WELLINGTON, OTTAWA (ONTARIO), K1A 0H8  
For Court Use Only / Réservé au tribunal 
Location where application for divorce is filed/transferred to
Tribunal où la demande de divorce est déposée/transférée
Court Number
Numéro du tribunal
Divorce Registry Number
Numéro d'enregistrement 
Divorce Proceedings transferred from:
Action en divorce transférée de :
THE PRESCRIBED FEES ARE:
LES DROITS PRÉVUS SONT :
Department of Justice Canada
Ministère de la Justice Canada
.\flag.jpg
Canada
.\canada_c.jpg
Canada
ENREGISTREMENT D'ACTION EN DIVORCE
(Loi sur le divorce)
REGISTRATION OF DIVORCE PROCEEDINGS
(Divorce Act)
PROTECTED WHEN COMPLETED
PROTÉGÉ UNE FOIS REMPLI
1.  PROVINCE / TERRITORY AND DATE APPLICATION FOR DIVORCE IS FILED/TRANSFERRED TO
     PROVINCE / TERRITOIRE ET DATE DE DÉPÔT /TRANSFERT DE LA DEMANDE DE DIVORCE
2.  DATE OF MARRIAGE
     DATE DU MARIAGE
3.
(required) (obligatoire)
(required) (obligatoire)
7.  Date of birth
     Date de naissance
(required) (obligatoire)
(required) (obligatoire)
Date of birth
Date de naissance
The information provided in this document is collected for the Central Registry of Divorce Proceedings under the authority of the Central Registry of Divorce Proceedings Regulations for the purpose of informing the Court Registrar of the various court offices of the existence of pending duplicate divorce applications in order to settle jurisdictional issues pursuant to section 3 of the Divorce Act. All personal information provided in this document is stored in the personal information bank (JUS PPU 005) and is protected, used and disclosed in accordance with the Privacy Act.
Les renseignements fournis dans le présent document sont recueillis pour les fins du Bureau d'enregistrement des actions en divorce, en vertu du Règlement sur le Bureau d'enregistrement des actions en divorce, et serviront  à informer le greffier des divers tribunaux de l'existence des demandes de divorce en double, afin de résoudre les questions de compétence aux termes de l'article 3 de la Loi sur le divorce. Tous les renseignements personnels fournis dans la présente demande sont conservés dans la banque de renseignements personnels (JUS PPU 005) et sont protégés, utilisés et divulgués conformément à la Loi sur la protection des renseignements personnels.
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REGISTRATION OF DIVORCE  PROCEEDINGS (Divorce Act) / ENREGISTREMENT D'ACTION EN DIVORCE (Loi sur le divorce)
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